
 
  
 

 
Dagsorden til skolebestyrelsesmøde nr. 7 2022/2023 

 

MØDE: Skolebestyrelsesmøde 

TID & STED: 
Kirstinedalsskolen, 27. april 2023 kl. 17.30 – 20.30  
Mødet afholdes på lærerværelset 

Møde. NR. 7 – 2023/24 

Tilstede 

Forældre: Martin Wolsing Vilmann, Julie Greve Møller Jensen, Thomas Christensen, Marianne 
Dyreholt, Christina Lund Christiansen og Thomas Christensen 
 
Medarbejdere: Kim Møller Heller, Eva Andersen 
 
Ledelse: Lars Frisch, Mette G. Thompson og Søren Fini Christensen 

 
Elevråd: Emilie Malou Kofod  

Afbud 

Forældre: Anders Bruun Sonne, Lotte Sanchez, Kevin Chammika Elling Larsen, Kirsten 
Borchsenius og Mette Møller Sørensen. 
 
Medarbejdere:  
 
Ledelse:  

 
Elevråd: Sofie Raun 

Dagsorden  

1. Godkendelse af dagsorden 
 

Punkt til beslutning 
 

Godkendt 

2. Nyt fra elevrådet 
 

Punkt til orientering 

Elevrådet ønsker af afholde - Elevernes dag, 
med fokus på fællesskab. 
 
Elevrådet ønsker, at det fremadrettet 
placeres i de varme måneder, så de kan 
benytte udearealerne. 
 
Elevrådet arbejder med at udvikle en 
podcast – som fortæller om elevrådets 
funktion.  
 

3. Mobiltelefoner  



 

Medarbejderne oplever pt store udfordringer 
med mobiltelefoner. Bestyrelsen bedes 
drøfte om Kirstinedalsskolen skal indføre 
forbud mod telefoner i skoletiden samt 
drøfte, om vi skal arbejde på at nedsætte 
elevernes skærmtid.  
 
Se mere her: 
 
Vores børns hjerner tager skade 
 
3 skoler tackler det forskelligt 

 
Punkt tildrøftelse og evt. beslutning 

 

Skolen oplever, at der bruges mange 
personaleressourcer på at håndhæve 
mobilreglerne.  
 
Eleverne går på toilettet i timerne for at 
tjekke deres telefon. 
 
Der er flere gange blevet filmet 
uhensigtsmæssige videoer.  
 
Skolen laver en pædagogisk indsats for at 
mindske mobilkonflikter og mobilprincippet 
sendes ud til forældrene på Aula.  
 
Ledelsen undersøger, om vi har mulighed 
for at ændre i princippet, så konfiskerede 
telefoner kun kan afhentes af forældrene. 
   

4. Vikarprincippet 
Bestyrelsen har fået den medsendte 
henvendelse vedr. vikarprincippet. 
Bestyrelsen bedes drøfte om henvendelsen 
giver anledning til at justere princippet.  
 

Punkt til drøftelse og evt. beslutning 
 

Der ændres i princippet, så der står, at 
eleverne skal arbejde med det aftalte 
materiale og at eleverne kan henvende sig 
på kontoret, hvis de mangler et sted at 
arbejde.  
 
Søren besvarer Jacobs henvendelse og 
orienterer om justeringerne i princippet.  

5. Dimission  
Programmet fra sidste år er vedhæftet, 
bestyrelsen bedes drøfte evt. justeringer, 
samt fastlægge tidsrammen. 
 

Punkt til drøftelse og evt. beslutning 
 

Dimission starter kl. 17:00-18:15. 
 
Skolen serverer sodavand og chips i 
skolegården efter dimissionen.  
 
Valgholdet i musik spiller til Dimissionen.  
 

6. Strygerklasse på Kirstinedalsskolen 
Skolen har fået en henvendelse fra 
Musikskolen, om vi ønsker at lade en af 
vores kommende 1. klasser indgå i et 
samarbejde vedr. en strygerklasse. Udgiften 
vil være en ekstra lektion til én af vores 1. 
klasser, svarende til ca 25.000. 
 

Punkt til drøftelse og evt. beslutning 
 

Kirstinedalsskolen takker ja til tilbuddet om 
at afprøve samarbejdet med Musikskolen.  

7. Skoleåretsplanlægning 
Ledelsen orienterer om status på 
skoleåretsplanlægning 
 

Punkt til drøftelse 
 

Skolen kommer til at arbejde med emnet: 
Børnesyn. 
 
Julefodbold er ikke en del af 
skolekalenderen næste skoleår. 
 
Kirstinedalsskolen deltager ikke i KlimaX 
festival.  
 
Det er indlagt et Åbent Hus-arrangement i 
vores temauge i efteråret. 
 



 

Der indlægges samtaledage i forbindelse 
med arbejdet med meddelsesbogen. 
 
Der er tilføjet en elevrådsdag, hvor eleverne 
står for planlægningen.  
 
Vi afventer beslutning i forbindelse med St. 
bededag.  
 
Skolen har startet fagfordelingen og 
efterfølges af to dialogrunder, inden den 
endelige fagfordeling er på plads. 
 
 

8. Økonomi 
Skolen har udarbejdet den vedhæftede 
redegørelse og udarbejdet den vedhæftede 
handleplan 
 
 

20230111 
Økonomisk redegørelse 2022.pdf

20230308 
Handleplan 2023.pdf 

 
 

Punkt til godkendelse 
 

Målet er at komme ud med et underskud på 
under 2%. 
 
Vi holder en stram økonomistyring. 
 
Vores budget stiger i kommende skoleår, da 
vi har flere klasser.  
 
Der afholdes ikke internat for personalet i 
kommende skoleår.  
 
Der kommer ikke store udskiftninger i 
undervisningsmaterialet.  
 
Vi har fortsat fokus på vikarudgifter. 
 
Investeringer i inventar udsættes.  
 

9. Evaluering af Malthe August Prehn 
Bestyrelsen bedes evaluere aftenen med 
Malthe August Prehn, samt drøfte om der 
skal afholdes et lignede arrangement næste 
år.  

Punkt til drøftelse og evt. beslutning 

Skolebestyrelsen inviterer til nyt foredrag i 
kommende skoleår. 
 
Medarbejderne inddrages i valget af 
oplægsholder. 
 
 

10. Nyt fra: 
 

a) Formanden 
 Møde med Skoleudvalgsformanden 

vedr. Køge Nord Sportcenter og 
omklædningsfaciliteterne 

 Formandsmøde  
 

 
b) Medarbejderne 

 
c) Ledelsen 

Punkt til orientering 
 

Skolebestyrelsen har haft møde vedr. 
samarbejdet med Køge Nord Sportcenter.  
 
Skolen har ønsket, at der udarbejdes en 
samarbejdsaftale med Køge Nord 
Sportcenter. 
 
Skolebestyrelsen på tværs af skolene har 
opbygget et skolebestyrelsesfællesskab. 
 
Kirstinedalsskolen har haft besøg af 
skoletoiletter.dk, som havde flere forslag til 
forbedringer. Skolen modtager en rapport 
med anbefalinger til vores toiletter.  
 



 

Skolebestyrelsen er påbegyndt at søge 
fonde med henblik på at få bygget et 
legeområde.  
 
Medarbejderne: 
 
De nye Aprilbørn er startet på 
Kirstinedalsskolen, og der er mange glade 
børn i SFO’en. 
 
Der arbejdes med trivselsmålingen og 
professionel kapital, og der bliver fastlagt en 
process, hvor medarbejderne følger 
progressionen.  
 
Ledelsen: 
 
Der er god, stabil tilmelding til 
SFO/Klub/UK. 
 
SF har haft møde med Forvaltningen vedr. 
lokaler og kapacitetsudfordringer.  
 
Der har været testet for skimmelsvamp i 
børnehaveklasselokalerne. Den viser, at der 
ikke er problemer med skimmelsvamp i 
luften, men at der var en mangelfuld 
rengøring. Derfor er der ekstra rengøring i 
de lokaler frem til sommerferien.  
 
Køge Kommune skal spare penge, og det 
kan potentielt påvirke vores budget. 
Skoleledelserne er inviteret til dialogrunde.  
 
4. – 7. årgang skal deltage i Skole-OL. 
 
 
 
  

11. Evt  
Opfølgningspunkt til næste møde: Kostråd 
 
 
 

12. Lukket punkt 
 

 

   
 
Der serveres mad på mødet.  


